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Radna Helena Świdurska złożyła wniosek o umożliwienie dostępu do Urzędu Miasta  

i Gminy Kórnik.  

Burmistrz, nawiązując do wniosku radnej Heleny Świdurskiej przypomniał, że głosy o 

otwarcie urzędu pojawiały się w trakcie kampanii wyborczej. Powiedział, że zlecił 

urzędnikom wypracowanie rozwiązań. Burmistrz przyznał, że nie miał świadomości, 

że obsługa mieszkańców w patio urzędu jest dla niektórych problemem.  

 


